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Już jutro zespół Giallorossich rozegra kolejny mecz ligowy. Rywalem

Giallorossich będzie Bologna. Oto co mówił trener Di Francesco na

konferencji prasowej odnośnie poszczególnych graczy i taktyki.

W ostatnich godzinach musiałeś wziąć pod uwagę uraz Karsdorpa i z

powodu tak wielu urazów więzadeł, jakie oceny podejmujecie?

- Bardziej niż winnych szukamy rozwiązań, aby zrozumieć problemy. Mamy wielkich

profesjonalistów i staramy się sprawić, aby nigdy do tego nie doszło. Przykro mi z

powodu chłopaka, któremu życzę wszystkiego najlepszego. Szkoda, gdyż jest

chłopakiem, na którego bardzo liczyliśmy na tej delikatnej pozycji.

W środę wrócił Defrel. Jak się czuje? Co może dać Romie?

- Greg jest graczem, który potrzebuje zaufania. Jest napastnikiem i musi odnaleźć

drogę do zdobywania goli. Potrzebujemy wszystkich. Poświęcał się bardzo dla

zespołu i będzie to robił dalej. Mam nadzieję, że zostanie mu odpłacone za jego

gotowość do poświęcania się dla kolegów i trenera.

Zagra na środku ataku?

- Nie wiem, albo na środku ataku albo na prawej stronie. Z pewnością zagra.

Dokonam ocen również w oparciu o mecz przeciwko Chelsea. W tym momencie jest

jeden cel: wygrać z Bologną, potem pomyślimy o reszcie.

Dzeko może odpocząć?

- Być może nie był błyskotliwy, ale był zawsze niebezpieczny, również w ostatnim

meczu, gdy trafił w poprzeczkę. Nie wiem czy z niego zrezygnuję, pomyślę dziś i

jutro.

Jeśli chodzi o rotacje, najwięcej graczy zmienia się na pozycji prawego

napastnika, to przypadek? Czy też wciąż szukasz tego właściwego?

- To nie przypadek, ale fakt. Został pozyskany Schick, który mógł być alternatywą,

również aby zmienić ustawienie. Nie mając go jednak nigdy do dyspozycji, tak jak

ostatnio Defrela, dokonywałem wielu zmian. Under jest bardzo interesującym

chłopakiem ze świetnymi perspektywami, który aklimatyzuje się w naszej lidze i do

naszych obciążeń treningowych. Na lewej stronie mam więcej pewników z bardziej

przyzwyczajonymi graczami, na prawej wciąż szukam odpowiedniej równowagi.

Aktualnie tak jest i zdarzy się też przy innych okazjach. 

Gdzie preferujesz grę Nainggolana?

- Radja wystarczy, że gra. Może grać na wielu pozycjach, posiada zdolności do

wchodzenia z głębi i to może robić najlepiej. Oddał się do dyspozycji kolegów i

trenera. Jestem przekonany, że zacznie strzelać regularnie. Nie wiem ile słupków

trafiliśmy w tym sezonie, brakuje mu tylko goli, jeśli chodzi o resztę, jestem

zadowolony z tego, co robi. 
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